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Enkel fråga – Halkbekämpning  
Det är Gävle kommuns ansvar att säkerställa att samhällets kärnverksamhet fungerar och till 
det hör naturligtvis halkbekämpning. Helgen 20 november och måndag den 21 november 
snöade det rikligt i Gävle. Tyvärr saknades alla insatser för att snöröja under söndagen vilket 
fick till effekt att bland annat bilvägar och gång och cykelbanor inte var halkbekämpade eller 
snöröjda alls. Det leder till stora besvär för de som använder barnvagn, permobiler, rullstolar 
eller andra hjälpmedel. Det är fullt normalt med snö på vinter i Sverige och då krävs det aktiva 
insatser för att ta bort nederbörden.  

Med anledning av ovanstående frågar jag Daniel Olsson (S) 
följande:  

- Har ansvarig nämndsordförande noterat detta? Kommer ordförande vidta akuta 
åtgärder för att säkerställa att snö och halkbekämpningen fungerar tillfredsställande i 
vinter i Gävle kommun? 

Lars Beckman, ledamot av kommunfullmäktige  

 


